
         Wisła, 02 listopada  2022 r. 

 
Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta.  

      
W okresie międzysesyjnym Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta  

obradowała  trzykrotnie:  

1.  18.10.2022 roku na komisji branżowej.  

2.  Pomiędzy 24-28.10.2022 r. Uczestniczyliśmy w wyjeździe organizowanym przez  
 Stowarzyszenie 7 dolin do Austrii, głównym tematem przewodnim były źródła  
 odnawialne OZE (odnawialne źródła energii)  oraz   

3.  02.11.2022 roku na  komisjach połączonych.  

 
Na posiedzeniu komisji 18 października  bieżącego roku, poruszano tematy zgodnie z planem 
pracy komisji czyli: 

1. Informacja na temat ściągalności podatków oraz opłaty miejscowej w bieżącym roku. 

2. Informacja na temat działalności Baseny Sp. z o.o. (przychody, koszty i plany) 

  

Nie podjęto wniosków.  

3. Na połączonych komisjach opiniowaliśmy projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  

Dziękuję za uwagę.   

Przewodniczący    
Rozwoju Gospodarczego   

i Finansów Miasta.  

Rafał Skurzok  
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